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Bestyrelsesmøde 30. Maj 2022 
Fremmødte 
Tore Ankjær Ibsen 
Line Haugaard Vrdlovec Meegaard 
Nanna Sørensen 
Mads Bonde Kristensen 

Afbud 
Amanda Rosser 
Rikke Feldborg Ringtved 
 
 

1. Seneste referat: Godkendelse og opfølgning 
Godkendt 
 

2. Fælleshus 
 

Arrangementer  
Der er afsat et beløb i grundejerforeningens budget på 30.000 pr. år til arrangementer for 
grundejerforeningens medlemmer. Det blev besluttet, at der i de 30.000 kr. reserveres midler årligt 
til faste tilbagevendende arrangementer, der forventes at have bred deltagelse af 
grundejerforeningens medlemmer. Der reserveres årligt midler til afholdelse af Sankt. Hans og den 
årlige arbejdsdag. Arrangementsudvalget disponerer over resten af beløbet, der kan anvendes 
som tilskud til arrangementer for foreningens medlemmer.   
 
Generelle retningslinjer for tilskud til fælles arrangementer: 

- Beløbsstørrelsen tilpasses deltagerantallet 
- Som hovedregel er forplejning egen betalt ved arrangementer. 

 
Mads følger op med Rikke og arrangementsudvalget vedrørende ovenstående, 
og ligger en beskrivelse af arrangementsudvalget på hjemmesiden. 
 
Kommende arrangementer 

• Skt. Hans 23.6.2022 
Der bliver afholdt skt hans ved fælleshuset. 
Programmet meldes ud på facebook gruppen ‘Grundejerforeningen 
Skovby Nygaard’, når de sidste detaljer er på plads. 
 

• Børne banko 25.8.2022 
Tilmelding er først til mølle, men der er plads til 150 deltagende. 
 

• Rom smagning 7.10.2022 
 

• Arbejdsdag 24. september 
Der afholdes arbejdsdag lokalt for vejene, og efterfølgende fælles 
komsammen i fælleshuset. Der er lavet opslag på foreningens facebook 
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gruppe, og der udsendes mail til foreningens medlemmer, så de der 
ikke måtte være på facebook også er orienteret. 

 
Udlejning & udlejningspriser  
Punktet udskydes til næste gang. 
Mads kontakter Rikke, for at få oprettet en MobilePay Myshop til reservation af fælleshus, samt 
øvrigt små-indbetalings formål. 
 
Nanna forbereder oplæg til nye modeller for udlejningsintervaller samt udlejningspriser. 
Rikke har lavet driftsbudget, som medtages i arbejdet med nye modeller. 
Mads trækker data ud på historiske reservationer. 

 
Arbejdsdag og sidste udeståender ift. indkøb og klargøring  

 
• Der indkøbes en ekstra kaffemaskine til lille sal, samt diverse småting. 

• Der er inviteret til arbejdsdag i Fælleshuset d. 02.06.2022, men der er indtil videre ingen 
tilmeldte. Det afklares, hvorvidt arbejdsdagen fastholdes eller udsættes.   

 

3. Årshjul 
 
Bestyrelsen gennemgik årshjulet.  
 

- Nanna opdaterer årshjulet 
 

- Line undersøger muligheden for at benytte de midler, der er søgt hjem fra Friluftsrådet. 
 

- 1.års gennemgang af fælleshuset 
o Tore indkalder til gennemgangen, og kontakter byggesagkyndig 

 
- 5.års vejgennemgang af Annas Have & Baastrup Lund 1. etape samt evt. 1. års 

gennemgang af Ellens Høj etape 2. og 3. 
o Tore tager kontakt til Emil og aftaler tilgangen 
o Nanna får rollen som vejansvarlig i bestyrelsen 

 

4. Henvendelser fra medlemmer 
Der er kommet en henvendelse omkring afholdelse af mindfulness kurser i 
hverdagene i løbet af efteråret. 
 
Tore vender tilbage på vegne af bestyrelsen med en melding om, at der kan 
laves et samarbejde, forudsat at det er et arrangement fortrinsvist for 
medlemmer af foreningen, og at der er god tilslutning blandt 
foreningsmedlemmer. 
 
Bestyrelsen arbejder på særlig prismodel for arrangementer med kommercielt 
indhold. 
 
Et medlem fra Ellens Høj har henvendt sig til bestyrelsen med ønsket om at få 
lov til at placere en sten i vejkanten til vejindkørslen ved Ellens Høj, med det 
formål at afskrække bilister fra at skære hjørnet ved udkørsel fra Ellens Høj. 
Tore vender tilbage med tilsagn om, at det er ok, forudsat at stenen placeres 
efter generelle forskrifter. 
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Gert Møller har henvendt sig for at få oplyst, hvilke veje de skal føre 
vedligehold med. 
Tore vender tilbage med liste over veje, der skal vedligeholdes; 
Mølletoften 
Møllen 
Frodes Mark 
Annas Have 
Baastrup Lund 
Maries Dal 
Einars Lykke 
Ellens Høj 
Øster Nygaard 
 
(Vester Nygaard og Enghaven tages i første omgang ikke med i vedligeholdet) 

5. Foreningens udvalg 
Trafiksikkerhedsudvalg (Mads) 
Intet nyt 

 

Enghaveudvalg 
Der er nu sået eng omkring Engsøen og ‘Lines bakker’. 
Enkelte frø og planter er i restordre, men bestilles når muligt. 
Line beretter for bestyrelsen om de overordnede planer fra Enghave udvalget. 

 

Ellens Høj Fællesarealudvalg 
Intet nyt – Nanna følger op med Ellens Højs fællesarealudvalget. 

 

Arrangementsudvalg 
Der er blevet inviteret til Skt. hans. 

 

Fællesarealudvalg (Nanna) 
Der er bestilt legeplads eftersyn, Nanna undersøger med Rikke, hvad der er planlagt. 
Mads undersøger med Nikolai om gartneren også kan tage ukrudt omkring 
Fælleshuset, samt få status på lade standeren ved Fælleshuset. 

 

6. Eventuelt 
 
Næste bestyrelsesmøde afholdes d. 
10. august 2022 kl 19:00 
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